
1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Έπεσε η οροφή σε γραφείο του νοσοκομείου
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΩΡΑ Σελ.: 22 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 283.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2870

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Ιπποκράτειο Θεσσαλονίκης

Έπεσε η οροφή 
σε γραφείο του
νοσοκομείου
Α

πίστευτες εικόνες α
ντίκρισαν, χθες το 
πρωί, τρεις υπάλλη
λοι στο γραφείου πληροφο

ρικής στο Ιπποκράτειο Νο
σοκομείο Θεσσαλονίκης. 
Σοκαρισμένοι είδαν ότι είχε 
ξηλωθεί όλο το ταβάνι και 
είχε πέσει στα γραφεία ό
που εργάζονται.

Σύμφωνα με τον πρόεδρο 
της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαν- 
νάκο "από θαύμα δεν θρη
νήσαμε θύματα και δεν 
πρόκειται για μεμονωμένο 
περιστατικό καθώς αντί
στοιχο περιστατικό υπήρ
ξε πριν από λίγες μέρες 
στη Βέροια, στο Κιλκίς, 
στη Νίκαια"

Ο κ. Γιαννάκος ανέφερε ό
τι "οι ληξιπρόθεσμες οφει
λές των νοσοκομείων αγγί
ζουν το ένα δισ ευρώ, δεν 
υπάρχουν χρήματα για συ
ντηρήσεις στις κτιριακές 
εγκαταστάσεις των νοσο
κομείων, υπάρχει υγρασία 
και τα φαινόμενα επανα
λαμβάνονται".

Και στο νοσοκομείο Βέροιας
Αντίστοιχο περιστατικό είχε σημειωθεί στις 25 Σε
πτεμβρίου και στο νοσοκομείο Βέροιας όταν απο
κολλήθηκε ένα μεγάλο κομμάτι σοβά από το ταβάνι 
στο γραφείο όπου εργάζονταν τρεις γιατροί της 
μονάδας τεχνητού νεφρού.
Αποτέλεσμα ήταν να τραυματιστεί ευτυχώς ελα
φρά στο πόδι μία γιατρός ενώ σημειώθηκαν αρ
κετές ζημιές.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Έπεοε... ταβάνι στο Ιπποκρατειο
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 624.64 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΑΠΙΣΤΕΥΤΟ ΠΕΡΙΣΤΑΤΙΚΟ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΤΗΣ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Έπεοε... ταβάνι
στο Ιπποκρατειο
ΑΠΟ ΘΑΥΜΑ ΔΕΝ ΘΡΗΝΗΣΑΜΕ ΘΥΜΑΤΑ ΚΑΘΩΣ ΗΤΑΝ ΚΛΕΙΣΤΟ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ

Ένα απίστευτο περιστατικό, ευτυχώς χωρίς τον παραμικρό 
τραυματισμό, σημειώθηκε χθες στη Θεσσαλονίκη και ειδικότε
ρα στο Ιπποκράτειο Νοσοκομείο. Όπως καταγγέλλει η ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, το... ταβάνι θα μπορούσε να έχει πέσει στα κεφάλια των 
εργαζομένων σε γραφείο του Ιπποκρατείου και να θρηνούμε θύ
ματα. Η κατάρρευση της οροφής, ευτυχώς, έλαβε χώρα πριν τις 
επτά το πρωί όταν το γραφείο ήταν κλειστό και έτσι αποφύγαμε 
τα χειροτέρα. ΣΕΛ 3
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1  Έπεοε... ταβάνι στο Ιπποκρατειο
Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ
Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Έπεσε τμήμα από το ταβάνι στο Ιπποκράτειο Νοσοκομείο
Από θαύμα δεν θρηνήσαμε θύματα 

χθες το πρωί στο Ιπποκράτειο Νοσοκο
μείο της Θεσσαλονίκης αφού όπως κα
ταγγέλλει η ΠΟΕΔΗΝ και φαίνεται και 
στις σχετικές φωτογραφίες έπεσε τμήμα 
από το ταβάνι.

Σύμφωνα με την Πανελλήνια Ομο
σπονδία στα Δημόσια Νοσοκομείο το 
περιστατικό συνέβη πριν από τις επτά 
το πρωί στο γραφείο πληροφορικής του 
νοσοκομείου το οποίο εκείνη την ώρα 
ήταν κλειστό και δεν υπήρξε κάποιος 
τραυματισμός.

Σύμφωνα με πληροφορίες το πρωί η 
Τεχνική Υπηρεσία του νοσοκομείου επι- 
λήφθηκε του ζητήματος.

Όπως δήλωσε στον «Τύπο Θεσσαλο
νίκης», ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μι- 
χάλης Γιαννάκος, «αν το περιστατικό εί
χε συμβεί μετά τις 07:00 και στα γρα
φεία υπήρχαν εργαζόμενοι θα θρηνού
σαμε σίγουρα θύματα».

Ο κ. Γιαννάκος αποδίδει το γεγονός 
της Πέμπτης στο ότι «τα Νοσοκομεία 
είναι υπερχρεωμένα, έχουν πλέον 1 δις 
ευρώ ληξιπρόθεσμες οφειλές, ενώ στα 
ταμεία τους δεν έχουν ούτε ένα ευρώ 
και δε γίνεται καμία συντήρηση στις εγ

καταστάσεις».
Όπως τονίζει ο πρόεδρος της ΠΟΕ

ΔΗΝ τα περιστατικά αυτά είναι όλο και 
πιο συχνά, υπενθυμίζοντας αντίστοιχα 
προβλήματα με τη συντήρηση των εγ
καταστάσεων στο πρόσφατο παρελθόν 
στο Νοσοκομείο της Βέροιας (θυμηθεί
τε εδώ), στο Νοσοκομείο του Κιλκίς, 
στη Νίκαια στην Αθήνα, ή και τα πλημ
μυρισμένα Κέντρα Υγείας στην Αιτωλο

ακαρνανία.
«Αν δε ληφθσύν άμεσα μέτρα, κάποια 

στιγμή θα θρηνήσουμε θύματα, είτε θα 
είναι κάποιος συνάδελφος είτε κάποιος 
ασθενής», δήλωσε ο κ. Γιαννάκος και 
πρόσθεσε πως «είναι απαράδεκτο να 
χρειάζεται να φοράμε κράνη μέσα στα 
Νοσοκομεία για να μην πέσει το ταβάνι 
στο κεφάλι μας ή να κρατάμε ομπρέλες 
για να μη βρεχόμαστε από διαρροές».
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1  Έπεσε το ταβάνι στο Ιπποκράτειο θεσσαλονίκηε
Γκρεμίστηκε και το Νοσοκομείο Βέροιαε Κικίλια ...

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,19 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-10-2019

Επιφάνεια: 469.2 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Έπεσε το ταβάνι στο 
Ιπποκράτειο θεσσαλονίκηε 
Γκρεμίστηκε και το 
Νοσοκομείο Βέροιαε
Κικίλια, πάλι nnyes γιο μπάνιο;
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1  Έπεσε το ταβάνι στο Ιπποκράτειο θεσσαλονίκηε Γκρεμίστηκε και το
Νοσοκομείο Βέροιαε Κικίλια ...

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,19 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-10-2019

Λεύτερο περιστατικό μέσο σε μία εβδομάδα
Έπεσε το χαβάνι στο Ιπποκράτειο 
Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης

ΚΑΙ ΣΤΟ
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ
ΒΕΡΟΙΑΣ

Μέρος ιπς οροφής στο γραφείο πληροφορι
κής του «Ιπποκράτειου» Νοσοκομείου Θεσσαλο
νίκης κατέρρευσε χθες. Το συμβάν έγινε αρχικά 
αντιληπτό, σύμφωνα με τον πρόεδρο της ΠΟΕ- 
ΔΗΝ, Μιχάλη Γιαννάκο, στις 7 το πρωί από τρεις 
υπαλλήλους, οι οποίοι πήγαν στο γραφείο τους 
και διαπίστωσαν ότι όλη η οροφή είχε καταρρεύ- 
σει. «Από θαύμα δεν θρηνήσαμε θύματα και δεν 
πρόκειται για μεμονωμένο περιστατικό, καθώς 
αντίστοιχο περιστατικό υπήρξε πριν από λίγες 
μέρες στη Βέροια, στο Κιλκίς, στη Νίκαια», σημεί

ωσε ο ίδιος. Ο κ. Γιαννάκος έκανε, επίσης, γνω
στό πως οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των νοσοκο
μείων αγγίζουν το ένα δισεκατομμύριο ευρώ και 
δεν υπάρχουν χρήματα για συντηρήσεις στις κτι- 
ριακές εγκαταστάσεις των νοσοκομείων. Σημεί
ωσε ακόμη ότι σε πολλά νοσοκομεία υπάρχει 
υγρασία και φαινόμενα σαν το σημερινό επανα
λαμβάνονται.

Αξίζει να υπενθυμίσουμε πως αντί
στοιχο περιστατικό είχε σημειωθεί 
στις 25 Σεπτεμβρίου και στο νοσοκο
μείο Βέροιας όταν αποκολλήθηκε ένα 
μεγάλο κομμάτι σοβά από το ταβάνι 
στο γραφείο όπου εργάζονταν τρεις 
γιατροί της μονάδας τεχνητού νε
φρού. Αποτέλεσμα ήταν να τραυματι
στεί ευτυχώς ελαφρά στο πόδι μία 
γιατρός, ενώ σημειώθηκαν αρκετές 
ζημιές. Μιλώντας στο veriotis.gr η 
γιατρός που τραυματίστηκε ελαφρά 
στο πόδι, Βασιλική Κιάτου, περιέ- 
γραψε τι ακριβώς συνέβη: «Ήταν 
γύρω στις 2:30 το μεσημέρι όταν μαζί 
με τις συναδέλφους μου συνταγο- 
γραφούσαμε στους υπολογιστές του 
γραφείου. Ξαφνικά άρχισε να πέφτει 

σκόνη, κάτι που είχαμε βιώσει πολλές φορές στο 
παρελθόν, όμως, αυτήν τη φορά και μέσα σε 
κλάσματα δευτερολέπτου έπεσε πολύ μεγάλο 
κομμάτι από το ταβάνι των γραφείων! Ενστικτώ
δους τράβηξα την καρέκλα προς τα πίσω, όμως η * 
καταστροφή ήταν τόσο μεγάλη που ευτυχώς για 
μένα τραυματίστηκα ελαφρά».
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1  Κατέρρευσε οροφή γραφείου στο Ιπποκράτειο
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 68.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

Κατέρρευσε οροφή γραφείου στο Ιπποκράτειο
Η οροφή στο γραφείο πληροφορικής ίου ΙπποκράχειουΝοσοκομείου Θεσσαλονίκης κατέρρευσε χθες 
το πρωί. Σύμφωνα με πληροφορίες, τρεις υπάλληλοι που εργάζονται στο συγκεκριμένο γραφείο, έφτα
σαν στο νοσοκομείο καιδιαπίστωσαν ότι όλη η οροφή είχε καταρρεάσει. Ο πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, 
Μιχάλης Γιαννακόςδήλωσε πως «από θαύμα δεν θρηνήσαμε θύματα και δεν πρόκειται για μεμονω
μένο περιστατικό καθώς αντίστοιχο περιστατικό υπήρξε πριν από λίγες μέρες στη Βέροια, στο Κιλκίς, 
στη Νίκαια». Ο κ. Γιαννάκος ανέφερε ότι «οι ληξιπρόθεσμες οφειλές των νοσοκομείων αγγίζουν το 
ένα δις ευρώ, δεν υπάρχουν χρήματα για συντηρήσεις στις κπριακές εγκαταστάσεις των νοσοκομεί
ων, υπάρχει υγρασία και τα φαινόμενα επαναλαμβάνονται».
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1  Με 224 ψήφους ήρθη η ασυλία του Α. Λοβέρδου για
τη Novartis

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-10-2019

Επιφάνεια: 680.52 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΛΗΡΗΣ ΣΤΗΡΙΞΗ 
ΤΟΥΠΡ. ΥΠΟΥΡΓΟΥ 

ΑΠΟ Ν.Δ. 
ΚΑΙ ΚΙΝ.ΑΛΑ.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΚΩΣΤΑΣ ΠΟΥΛΑΚΙΔΑΣ

Ο Ανδρέας Λοβέρδος είναι ίο 
πρώτο πολιτικό πρόσωπο το οποίο 
θα βρεθεί στο εδώλιο του κατηγο
ρούμενου για εμπλοκή στο σκάνδα
λο Novartis. Η Ολομέλεια της Βου
λής, ύστερα από αίτημα και του ίδι
ου του βουλευτή, αποφάσισε την 
άρση της ασυλίας του ώστε να δι
καστεί για παθητική δωροδοκία.

Στην ηλεκτρονική ψηφοφορία, 
και επί συνόλου 225 βουλευτών, υ
πέρ της άρσης της ασυλίας του Α. 
Λοβέρδου τάχθηκαν 224 βουλευτές 
και κατά 1 (η Σοφία Βούλτυεψη, η 
οποία μετά δήλωσε ότι έγινε λάθος).

Φ. Γεννηματά:
«Πολιτική σκευωρία»

Στο πλευρό του Α. Λοβέρδου στά
θηκε και η Ν.Δ. και φυσικά το 
ΚΙΝ.ΑΛΛ. Η Φώφη Γεννηματά πήρε 
δύο φορές τον λόγο, δηλώνοντας ότι 
«υπερψηφίζουμε την άρση ασυλίας 
του μόνο και μόνο επειδή ο ίδιος το 
ζήτησε από αξιοπρέπεια λόγω ευθι
ξίας. Τον τιμά η στάση του, σε αντί
θεση με άλλους που δεν έπραξαν το ί
διο». Η πρόεδρος του ΚΙΝ.ΑΛΛ. τά
χθηκε υπέρ της εξέτασης της υπόθε
σης της Novartis από την Προκαταρ
κτική Επιτροπή (η οποία θα συστα- 
θεί την επόμενη εβδομάδα), λέγοντας 
ότι «θα συμβάλουμε ενεργά στο έργο 
της, ώστε να αποκαλυφθούν οι υπεύ
θυνοι». «Η υπόθεση αυτή δεν αποτε
λεί μόνο ένα σοβαρό μέρος του σκαν
δάλου στον νευραλγικό χώρο του 
φαρμάκου, αλλά και μια πολιτική 
σκευωρία» υποστήριξε, κάνοντας λό
γο για «ύπαρξη και λειτουργία ενός 
σκοτεινού παραδικαστικού συστή
ματος, το οποίο γεννήθηκε από τα 
σπλάχνα μέρους της Δεξιάς, αλλά το 
υιοθέτησε, το στήριξε και το καρπώ- 
θηκε ο ΣΥΡΙΖΑ».

Ευ. Βενιζέλοβ: «Να μην αρθεί 
η ασυλία»

Πάντως, ο Ευάγγελος Βενιζέλος

Με 224 ψήφους ήρθη η ασυλία 
ίου Α. Λοβέρδου για in Novartis

Για...
«παραδικαστικό», 

που «γεννήθηκε από τα 
σπλάχνα μέρους τπς 
Δεξιάς, αλλά το 
υιοθέτησε, το στήριξε και 
το καρπώθπκε ο ΣΥΡΙΖΑ» 
μίλησε π Φ. Γεννηματά

σε άρθρο που ανήρτησε χθες στην 
ιστοσελίδα του υποστηρίζει ότι κα
κώς αίρεται η ασυλία του πρ. υ
πουργού και ότι πρόκειται για «μη 
νόμιμο αίτημα». «Η επιστημονική 
μου γνώμη είναι ότι το μη νόμιμο 
αίτημα πρέπει να επαναδιαβιβαστεί 
από τη Βουλή στον κ. εισαγγελέα 
του Αρείου Πάγου για τις δικές του 
ενέργειες» αναφέρει. Ο πρ. πρόε
δρος του ΠΑΣΟΚ υποστηρίζει ότι το 
αίτημα δεν είναι νόμιμο επειδή συ
γκροτείται Προκαταρκτική Επιτρο
πή κατά του Δημήτρη Παπαγγελό- 
πουλου, στην οποία η Βουλή «θα 
διερευνήσει και τους φυσικούς αυ
τουργούς -εισαγγελικούς λειτουρ
γούς- που ως συμμέτοχοι συμπα- 
ραπέμπονται στο Ειδικό Δικαστή
ριο». Επίσης, σημειώνει ότι «διε- 
νεργούνται συναφείς ποινικές προ
καταρκτικές εξετάσεις» στην Εισαγ
γελία του Αρείου Πάγου και στην 
Εισαγγελία Πρωτοδικών Αθηνών, 
που σημαίνει ότι πρέπει να εξαιρε
θούν οι εμπλεκόμενοι δικαστικοί 
λειτουργοί. Επικαλείται ακόμη και 
το άρθρο 86 του συντάγματος που 
ορίζει ότι είναι δικαιοδοσία της 
Βουλής και όχι της Δικαιοσύνης οι 
ποινικές ευθύνες υπουργών.

Α. Λοβέρδθ5:
«Απέκρυψαν έγγραφα»

Από την πλευρά του, ο Α. Λοβέρ
δος επισήμανε ότι αρχειοθετήθηκε 
«το προσβλητικό για έναν έντιμο

άνθρωπο ‘ξέπλυμα’», αλλά «με τρο
μερή καθυστέρηση, ώστε να επι
τρέπεται εν τω μεταξύ η διασπορά 
ψιθύρων». Επίσης, υποστήριξε ότι 
«απεκρύβησαν έγγραφα» από τη δι
κογραφία, τα οποία έφτασαν στα χέ
ρια του το τελευταίο δεκαήμερο. 
Πρόκειται για πέντε έγγραφα που τα 
κατέθεσε στη Βουλή και, σύμφωνα 
με πληροφορίες, αφορούν

- Κατάθεση του συμβούλου του υ
πουργείου Υγείας Νίκου Μανία ότι 
δεν γνώριζε τον υπουργό. «Ούτε 
που με είχε δει ούτε που με είχε α
κούσει» είπε χαρακτηριστικά.

- Κατάθεση του διαφημιστή Μα
νώλη Βουλκίδη, ο οποίος φέρεται 
να «ξέπλενε» μαύρο χρήμα της 
Novartis, σύμφωνα με την οποία έ
δινε μίζες «στον δεύτερο κουκουλο- 
φόρο ψευδομάρτυρα για να του δί
νει διαφημιστική δουλειά της 
Novartis». Ο Α. Λοβέρδος ισχυρί- 
σθηκε ότι ο προστατευόμενος μάρ
τυρας έπρεπε να αποκαλυφθεί και

πως το ότι δεν αποκαλύφθηκε απο
τελεί παράβαση καθήκοντος και κα
τάχρηση εξουσίας των εισαγγελέων. 
Σημειώνεται πάντως ότι η συγκε
κριμένη κατάθεση Βουλκίδη έχει ε
νταχθεί στη δικογραφία.

- Δήλωση του καθηγητή Οικονο
μικών και πρώην μέλους της Επι
τροπής Τιμών Φαρμάκων του υ
πουργείου Υγείας Κωνσταντίνου 
Ράνου πως δεν αναφερόταν στη 
Novartis όταν μιλούσε για τον Α. 
Λοβέρδο.

- Δύο καταθέσεις του καθηγητή 
Νίκου Μανιαδάκη ότι επί υπουρ
γίας Ξενογιαννακοπούλου, Λοβέρ
δου και Κίττα δεν είχε σχέση με τους 
υπουργούς και τα φάρμακα. Οι κα
ταθέσεις δόθηκαν στην Ελλάδα και 
στις ΗΠΑ όταν ήταν προστατευό
μενος μάρτυρας.

Την κατάργηση της βουλευτικής 
ασυλίας ζήτησε ο γενικός γραμμα
τέας του ΜέΡΑ25 Γιάνης Βαρουφά- 
κης και ο πρόεδρος της Ελληνικής

Λύσης Κυριάκος Βελόπουλος. «Ε
παναλαμβάνουμε τη θέση μας και 
την εναντίωσή μας στην ιδέα της 
βουλευτικής ασυλίας. Ήταν προε
κλογική μας δέσμευση και παραμέ
νει θέση μας ότι κανένας από εμάς 
δεν δικαιούται να έχει ασυλία, είτε 
είμαστε βουλευτές είτε υπουργοί εί
τε τέως υπουργοί» είπε ο Γ. Βαρου- 
φάκης.

Άρση ασυλίαε 
Κ. Κυρανάκη - Δ. Χατζηδάκη

*Η Βουλή ήρε και τις ασυλίες των 
βουλευτών της Ν.Δ. Κώστα Κυρα
νάκη (219 υπέρ, 14 κατά) και Διο- 
νύση Χατζηδάκη (194 υπέρ, 18 κα
τά). Ο πρώτος είχε γράψει στα μέσα 
κοινωνικής δικτύωσης ότι «τα επι
δόματα πρέπει να δίνονται μόνο 
στα ελληνόπουλα» και ο δεύτερος 
κατηγορείται για υπόθεση που α
φορά τη θητεία του ως δημάρχου 
Παλαιού Φαλήρου. Αμφότεροι ζή
τησαν την άρση της ασυλίας τους.
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1  Σφοδρές αντιδράσεις για τις αλλαγές στο ΚΕΘΕΑ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 235.14 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σφοδρές αντιδράσεις 
για τις αλλαγές στο ΚΕΘΕΑ
Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Δριμεία επίθεση κατά της κυβέρ
νησης για την απόφασή της να 
καταργήσει το αυτοδιοίκητο του 
ΚΕΘΕΑ εξαπολύουν η αξιωματι
κή αντιπολίτευση και οι εμπλε
κόμενοι στην αντιμετώπιση των 
ναρκωτικών φορείς. Μάλιστα, 
ο τέως πρωθυπουργός Αλέξης 
Τσίπρας, ο οποίος συναντήθη
κε χθες με το Δ.Σ. του ΚΕΘΕΑ, 
κατηγόρησε την κυβέρνηση και 
το υπουργείο Υγείας ότι «θέλουν 
να τελειώσουν με οτιδήποτε δεν 
μπορούν να ελέγξουν». Σήμερα, 
ο υπουργός Υγείας Βασίλης Κικί- 
λιας θα συναντηθεί με αντιπρο
σωπεία της νυν διοίκησης του 
ΚΕΘΕΑ, προκειμένου να συζη
τήσουν για την κατάσταση που 
διαμορφώνεται μετά την αλλα
γή στο διοικητικό καθεστώς του 
Οργανισμού.

Ειδικότερα, την περασμένη 
Δευτέρα, δημοσιεύθηκε πράξη 
νομοθετικού περιεχομένου με 
την οποία το Δ.Σ. του ΚΕΘΕΑ 
από Ιίμελές που είναι σήμε
ρα γίνεται επταμελές και τα μέ
λη του, αντί να εκλέγονται από 
τη γενική συνέλευση του Ορ
γανισμού, διορίζονται από τον 
υπουργό Υγείας. Το νυν Δ.Σ. του 
ΚΕΘΕΑ κάνει λόγο για αιφνίδια 
απόφαση της κυβέρνησης, η 
οποία «κλονίζει τον Οργανισμό 
συθέμελα και εισάγει την ανα
σφάλεια στους εργαζομένους, 
στους θεραπευόμενους και στη 
μεταξύ τους σχέση». Τα μέλη 
του Δ.Σ. δηλώνουν προσβεβλη
μένα και από την αναφορά της 
κυβέρνησης -όπως αυτή διατυ
πώθηκε κατά την άτυπη ενη
μέρωση των συντακτών μετά

το πρόσφατο υπουργικό συμ
βούλιο- για «εξαιρετικά επεί
γουσα ανάγκη για τη θέσπιση 
κανόνων χρηστής διοίκησης 
και διαχείρισης», σημειώνοντας 
ότι το ΚΕΘΕΑ ελέγχεται ετη- 
σίως από ορκωτούς λογιστές, 
δημοσιεύει επιμελώς ετήσιους 
απολογισμούς και «αποτελεί λα
μπρή εξαίρεση στη σπατάλη, 
στα χρέη και στην έλλειψη αξι
ολόγησης και λογοδοσίας που 
μαστίζουν τον ευρύτερο χώρο

Το Δ.Σ. από Ιίμελές 
που είναι σήμερα 
γίνεται επταμελές 
και τα μέλη του, 
αντί να εκλέγονται 
από τη γενική 
συνέλευση, διορίζονται 
από τον υπ. Υγείας.

του Δημοσίου και όχι μόνο». Δεν 
αποκλείουν δε το ενδεχόμενο να 
προσφύγουν στη Δικαιοσύνη.

Κυβερνητικές πηγές ανέφε
ραν ότι η αλλαγή στο διοικητι
κό καθεστώς του ΚΕΘΕΑ δεν θα 
επηρεάσει την αποστολή, τον 
ρόλο, τη λειτουργία και τη χρη
ματοδότηση του Οργανισμού. 
Σημειώνεται ότι η λογική που 
επικράτησε είναι ότι το κράτος 
πρέπει να έχει λόγο στη διοίκη
ση, με δεδομένο ότι η επιχορή
γηση του υπουργείου Υγείας 
προς το ΚΕΘΕΑ ανέρχεται σε 
20 εκατ. ευρώ ετησίως, ενώ του 
έχει παραχωρηθεί και ακίνητη 
δημόσια περιουσία.
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1  Έρχεται η αξιολόγηση των ΤοΜΥ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 677.18 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ερχεται η αξιολόγηση των ΤοΜΥ

Από tis 239 
προβλεηόμενεβ 
Τοπικέβ Μονάδεβ 
Υγείαβ (ΤΟΜΥ) 
λειτουργούν σήμερα 
μόλιβ οι 127, 
αριθμόβ που δεν 
καλύπτει tis ανάγκεβ 
του πληθυσμού

Το υπουργείο Υγείας προκήρυξε διαγωνισμό για την ανεύρεση εταιρείας 
συμβούλων που θα αναλάβει το έργο με αμοιβή πάνω από 74.000 ευρώ

ρικά από τα κεντρικά ερωτήματα 
στα οποία θα πρέπει να δώσουν 
σαφείς απαντήσεις οι αξιολογητές 
(στο σύνολο των ΤοΜΥ ή και ενίοτε 
συγκριτικά μεταξύ τους) θα αφορούν 
τις υποδομές (επάρκεια βασικού 
εξοπλισμού και υποδομών, επάρκεια 
ιατρικού εξοπλισμού) και τη στελέ- 
χωσή τους ενώ στο μικροσκόπιο θα 
μπουν και οι πρόσθετες δαπάνες 
υγείας του πληθυσμού λόγω των 
ανεπαρκών υπηρεσιών.

Επιπλέον θα εξεταστεί εάν επι
τυγχάνεται η συμβολή στον ανα- 
προσανατολισμό του ΕΣΥ υπέρ 
της πρόληψης, εάν υπάρχει ικα
νοποιητική διασύνδεση των ΤοΜΥ 
με τις άλλες μονάδες και βαθμίδες 
υπηρεσιών του ΕΣΥ και εάν έχει 
επιτευχθεί η αποσυμφόρηση των νο
σοκομείων που τα τελευταία χρόνια 
έχουν μετατραπεί σε... βιομηχανία 
αντιμετώπισης ακόμη και ελαφριών 
περιστατικών.

Υπενθυμίζεται ότι η πρόσφατη 
έρευνα του Ιατρικού Συλλόγου Ατ
τικής (ΙΣΑ) που διενεργήθηκε τον 
περασμένο Απρίλιο, αναδεικνύει 
με τον πλέον γλαφυρό τρόπο ότι 

η «μαύρη τρύπα» 
σε οικογενειακούς 
γιατρούς, συμβε
βλημένους με τον 
ΕΟΠΥΥ, και οι 
υποστελεχωμένες 
Τοπικές Μονάδες 
Υγείας (ΤοΜΥ) 
έχουν δημιουρ
γήσει έναν φαύλο 
κύκλο ταλαιπωρί
ας και οικονομικής 
αιμορραγίας για 
τους ασθενείς.

Πιο συγκεκριμένα - και σύμφωνα 
πάντα με τα ίδια στοιχεία - έξι στους 
δέκα ασφαλισμένους πληρώνουν 
από την τσέπη τους τον γιατρό 
τους ενώ ένας στους δυο πολίτες 
δυσκολεύεται να καλύψει τις δα
πάνες υγείας - κυρίως ηλικιωμένοι 
άνω των 65 ετών.

ΤΗΣ ΜΑΡΘΑΣ ΚΑΪΤΑΝΙΔΗ

Σ
ε εταιρεία συμβουλών αναθέ
τει το υπουργείο Υγείας την 
αξιολόγηση των Τοπικών Μο
νάδων Υγείας (ΤοΜΥ), η λειτουργία 

και η αποδοτικότητα των οποίων 
αποδεικνυεται πολύ κατώτερη των 
προσδοκιών που είχε καλλιεργήσει 
η προηγούμενη κυβέρνηση - που 
σημειωτέον έκανε λόγο για μία «εμ- 
βληματική μεταρρύθμιση».

Στην πράξη από τις 239 προβλε- 
πόμενες ΤοΜΥ λειτουργούν σήμε
ρα μόλις οι 127, αριθμός που στην 
πραγματικότητα δεν καλύπτει τις 
ανάγκες του πληθυσμού. Αντιθέτως, 
έχει δημιουργηθεί ένα τεράστιο κενό 
στις υπηρεσίες που λαμβάνουν οι 
ασθενείς, δεδομένου ότι εκτός από 
τις τραγικές ελλείψεις σε οικογενεια
κούς γιατρούς - που θα αποτελούσαν 
τη «ραχοκοκαλιά» του νέου συστήμα
τος - έχει στερέψει και η «δεξαμενή» 
των συμβεβλημένων με τον ΕΟΠΥΥ 
παθολόγων.

ΠΕΝΤΕ ΜΗΝΕΣ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑ. Ο σχε
τικός διαγωνισμός - σύμφωνα με τα 
όσα προβλέπει η σχετική απόφαση 
- θα ολοκληρωθεί στις 14 Οκτωβρίου 
και έκτοτε οι... αξιολογητές θα έχουν

Οι αξιολογητές 
θα βαθμολογήσουν 
ιην αποδοτικότητα 
των μονάδων, τον βαθμό 
εξυπηρέτησης των πολιτών 
και εάν έχουν δημιουργηθεί 
σιοχευμένα προγράμματα 
για ευπαθείς ομάδες

στη διάθεσή τους πέντε μήνες έως 
ότου να ολοκληρώσουν και να παρα
δώσουν το έργο που έχουν αναλάβει.

Και παρότι η «βαθμολόγηση» των 
μονάδων προβλεπόταν ούτως ή 
άλλως - το έργο συνολικού προϋ
πολογισμού ύψους 74.387 ευρώ συγ- 
χρηματοδοτείται από το Ευρωπαϊκό 
Κοινωνικό Ταμείο (ΕΚΤ) και έχει εντα
χθεί στο Επιχειρησιακό Πρόγραμμα 
«Μεταρρύθμιση Δημοσίου Τομέα» 
- η ηγεσία του υπουργείου Υγείας

το αντιμετωπίζει ως ένα σημαντικό 
«εργαλείο» για την αναβάθμιση του 
πολύπαθου τομέα της Πρωτοβάθμιας 
Φροντίδας Υγείας (ΠΦΥ).

Αλλωστε, όπως αποκάλυψε ο 
υπουργός Βασίλης Κικίλιας στη 
συνέντευξη που παραχώρησε στα 
«ΝΕΑ» το περασμένο Σάββατο, άμε
ση προτεραιότητα είναι η ενίσχυση 
με συμβεβλημένους γιατρούς των 
υποστελεχωμένων Κέντρων Υγείας 
και ΤοΜΥ, «τα οποία θα αναδιαρθρώ-

σουμε και ομογενοποιήσουμε για να 
τα κάνουμε πιο αποτελεσματικά».

Στο πλαίσιο αυτό, το υπουργείο 
Υγείας έχει ανακοινώσει την άμεση 
σύναψη 800 συμβάσεων με νέους για
τρούς όλων των ειδικοτήτων με τον 
ΕΟΠΥΥ - πρώτη φορά μετά το 2012 
και σε συνεργασία με τον Πανελλήνιο 
Ιατρικό Σύλλογο (ΠΙΣ).

ΣΤΟ ΜΙΚΡΟΣΚΟΠΙΟ. Με στόχευ- 
ση την ενδυνάμωση της ΠΦΥ, με-

WSBSSSS^-ss.
JMY aT

ΤΟΠΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ VTEIAi_

ΤΟΠΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΥΓΕΙΑ! ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ
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1  Πολιτική σύγκρουση για τη διοίκηση του ΚΕΘΕΑ
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 287.12 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πολιτική σύγκρουση για τη διοίκηση του ΚΕΘΕΑ
ΚΟΡΥΦΩΝΟΝΤΑΙ οι πολιτικοί διαξι
φισμοί που προκάλεσε η πρόσφατη 
πράξη νομοθετικού περιεχομένου με 
την οποία καταργείται το αυτοδιοί
κητο στο ΚΕΘΕΑ. Ο υπουργός Υγείας 
Βασίλης Κικίλιας έχει προγραμματί
σει για σήμερα το πρωί συνάντηση 
με αντιπροσωπεία του Κέντρου, επι
χειρώντας να εκτονώσει τη θύελλα 
αντιδράσεων.

Είναι ενδεικτικό ότι ο Αλεξής Τσί- 
πρας, υποδεχόμενος χθες τα μέλη του 
ΔΣ του Κέντρου, εξαπέλυσε πυρά, 
κάνοντας λόγο «για δόγμα του σοκ». 
Αναφερόμενος δε, στην απόφαση

της κυβέρνησης αναρωτήθηκε «πώς 
δικαιολογείται ίο έκτακτο και το επεί
γον μιας τέτοιας κίνησης».

Κυβερνητικοί κύκλοι, εντούτοις, δι
ευκρινίζουν ότι η αλλαγή της διαδικα
σίας ορισμού του ΔΣ του ΚΕΘΕΑ έχει 
ως στόχο να εξασφαλίσει τη χρηστή 
δημοσιονομική διαχείρισή του, χωρίς 
να μειωθεί ούτε ένα ευρώ η επιχορή
γησή του. Και προσθέτουν ότι «το 
νέο ΔΣ θα έχει την πολυφωνία που 
απαιτείται και τα μέλη του θα έχουν 
την εμπειρία που χρειάζεται, ώστε να 
συνεχιστεί με ακόμη μεγαλύτερη προ
σήλωση η πολύ σημαντική κοινωνική

του δράση». Συμπληρώνουν δε, ότι 
ο ρόλος του μαζικού σώματος (ερ
γαζόμενοι, μέλη των θεραπευτικών 
προγραμμάτων κ.ά.) που συμμετέχει 
στη Γενική Συνέλευση δεν 0α περι
ορίζεται πλέον στην εκλογή μελών 
του ΔΣ αλλά θα αποτελεί κεντρικό 
όργανο λήψης αποφάσεων.

Με τα όσα επισημαίνουν επιχει
ρούν να βάλουν τέλος στην αγωνία 
των εργαζομένων του Οργανισμού, 
που κάθε χρόνο λαμβάνει επιχορή
γηση ύψους έως και 20 εκατ. ευρώ. 
Οι ίδιοι σε μία σκληρή ανακοίνωση 
σημειώνουν μεταξύ άλλων ότι στην

37χρονη ιστορία του «δεν έχει προ- 
καλέσει ποτέ οικονομικό σκάνδαλο, 
δεν είχε ποτέ ανοίγματα στον προϋ
πολογισμό του, ούτε «έπαιξε» ποτέ 
στα πρωτοσέλιδα ως κακή είδηση».

Σε κάθε περίπτωση η πράξη νο
μοθετικού περιεχομένου προηγείται 
χρονικά και άρα ακυρώνει τις επι
κείμενες εκλογές για νέο πρόεδρο, 
που είχαν προγραμματιστεί για τις 
13 Οκτωβρίου με μοναδική υποψήφια 
την πρώην εισαγγελέα του Αρείου 
Πάγου, Ξένη Δημητρίου.

Σημειώνεται ότι η κ. Δημητρίου 
ολοκλήρωσε τη θητεία της στα τέλη

του περασμένου Ιουνίου, λόγω συ
μπλήρωσης ηλικίας. Η επιλογή της 
είχε γίνει επί κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ 
- ΑΝΕΛ, ενώ κατά το παρελθόν είχε 
διατελέσει εισαγγελέας ανηλίκων και 
είχε αναδείξει μεταξύ άλλων το θέμα 
των ασυνόδευτων προσφυγόπουλων 
και το πρόβλημα των εξαρτήσεων.

Ομως, το όνομά της - όπως ση
μειώνουν οι ίδιες πηγές - έχει συν
δεθεί με τα έργα και τις ημέρες της 
προηγούμενης κυβέρνησης και με 
υποθέσεις της Δικαιοσύνης επί των 
ημερών του ΣΥΡΙΖΑ.

ΜΑΡΘΑ ΚΑΙΤΑΝΙΔΗ

+



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Δεσμεύσεις για προσλήψεις νέων γιατρών
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 3 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 189.93 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δεσμεύσεις 
για προσλήψεις 
νέων γιατρών
0 ΧΡΗΣΤΟΙ ΚΕΛΛΑΣ ΜΕ ΤΗ ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΤΟΥ ΕΟΠΥΥ
Το μείζον ζήτημα τηε πρόσληψηε νέων γιατρών, τη σταδιακή κα
τάργηση του εξοντωτικού clawback για γιατρούε και εργαστήρια 
και τα προβλήματα των οπτικών και των φυσικοθεραπευτών έθεσε 
στη διοίκηση του ΕΟΠΥΥ ο αν. γραμματέαε τηε Κ.Ο. τηε ΝΔ, βου- 
λευτήε Ν. Λάρισαε, κ. Χρήστοε Κέλλαε.
Πιο συγκεκριμένα, στη συνάντηση που είχε ο Λαρισαίοε πολιτικόε 
με την αντιπρόεδρο του ΕΟΠΥΥ Θεανώ Καρποδίνη, τον διευθυντή 
Στρατηγικού Σχεδιασμού Θεοφάνη Ρηγάτο και τον οικονομικό δι
ευθυντή Κων/νο Μπαρούε, εστίασε καταρχήν στην αναγκαιότητα 
πρόσληψηε γιατρών, καθώε δεν έχουν γίνει νέεε συμβάσειε τα τε
λευταία 7 χρόνια. Η διοίκηση του Οργανισμού επισήμανε ότι δρο
μολογείται η πρόσληψη 800 νέων γιατρών, διαφόρων ειδικοτήτων, 
με απώτερο στόχο την καλύτερη εξυπηρέτηση των πολιτών σε όλη 
τη χώρα. Ο κ. Κέλλαε έθεσε ακόμα επιτακτικά το ζήτημα τηε στα- 
διακήε κατάργησηε του εξοντωτικού clawback σε γιατρούε και ερ
γαστήρια, καθώε, αν συνεχιστεί, οι γιατροί οδηγούνται σε απόγνωση 
και τα εργαστήρια σε κλείσιμο. Επισήμανε ακόμα, τα προβλήματα 
των φυσικοθεραπευτών του Ν. Λάρισαε, μεταξύ των οποίων την 
έλλειψη ελεγκτών γιατρών, γεγονόε, που καθυστερεί σημαντικά τη 
θεώρηση των φυσικοθεραπειών. Τέλοε, κατά τη συνάντηση, που 
είχε με τη διοίκηση του ΕΟΠΥΥ το προεδρείο τηε Πανελλήνιαε Ομο- 
σπονδίαε Οπτικών, παρόντοε του Λαρισαίου πολιτικού, συζητήθηκε 
η παράταση του ισχύοντοε καθεστώτοε, αναφορικά με τιε συμβάσειε 
των οπτικών με τον Οργανισμό, μέχρι το τέλοε του 2019.
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1  «Τον ανοίξαμε πριν πιάσει η νάρκωση»
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 547.7 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Τον ανοίξαμε 
πριν πιάσει 
η νάρκωση»
Μαρτυρία-σοκ ίου καρδιοχειρουργού 

Δ. Λυμπεριάδη για ns κρίσιμεε topes του 
Π. Τατσόπουλου στο χειρουργείο

Ρεπορτάζ
ΡίταΜεϋά
rmela@dimokrdtianews.gr

λλη μια μάχη κέρδισε 
χθες στη Μονάδα Καρ
διοχειρουργικής Ανά
νηψης ο Πέτρος Τατσό- 
πουλος, με

τά το βαρύτατο καρδιαγ- 
γειακό επεισόδιο -οξύς 
διαχωρισμός ανιούσας 
αορτής- που υπέστη την 
περασμένη Τρίτη.

Σύμφωνα με τον θε
ράποντα ιατρό του, καρ- 
διοχειρουργό Δημήτρη 
Λυμπεριάδη, διευθυ
ντή του Καρδιοχειρουργικού Τμή
ματος του Ιπποκράτειου Νοσοκο
μείου, ο ασθενής είναι αιμοδυνα
μική σταθερός και φαίνεται ότι κάθε

ώρα που περνάει απομακρύνεται ο 
κίνδυνος για τη ζωή του. «Εχουμε 
τρέξει στους διαδρόμους με ασθε
νείς πάνω στο φορείο σε ανάλογα 
περιστατικά πολλές φόρες και δυ
στυχώς δεν τους έχουμε προλάβει. 
Στην περίπτωση του κ. Τατσόπου
λου έπρεπε να τον προλάβουμε... 

στο φτερό, κάθε δευτε
ρόλεπτο που περνού
σε ήταν κρίσιμο. Τρέξα- 
με στον διάδρομο με τον 
ασθενή πάνω στο φο
ρείο σαν να μην υπήρ
χε αύριο. Τον άνοιξα μέ
σα στο χειρουργείο όταν 
ήταν σχεδόν ξύπνιος, 
γιατί ο αναισθησιολό- 

γος δεν είχε προλάβει να τον κοιμί
σει. Είχε σπάσει η αορτή του και εί
χε πλημμυρίσει με αίμα, με αποτέ
λεσμα να πιέζει την καρδιά... Κάθε

Ο συγγραφέας 
εξακολουθεί 

να νοσηλεύεται 
στη Μονάδα 
Ανάνηψης

ΟΠ. Τατσόπονλος στον τηλεοπτικό σταθμό Alpha, την ώρα τον καρδιακόν επεισοδίου

δευτερόλεπτο μετρούσε» είπε στη 
«δημοκρατία» ο κ. Λυμπεριάδης.

«Παρόμοια περιστατικά συνή
θως πεθαίνουν. Το δυστύχημα εί
ναι ότι βλέπουμε ολοένα και περισ
σότερους νέους ανθρώπους με το 
ίδιο οξύ πρόβλημα, χωρίς να τους 
προλαβαίνουμε, γιατί είναι μια βα
ρύτατη κατάσταση που δεν δίνει 
συμπτώματα. Στην περίπτωση του 
κ. Τατσόπουλου κάναμε, όπως πά
ντα, ό,τι ήταν ανθρωπίνως δυνα
τό και βγήκαμε ζωντανοί» ανέφερε 
ο καρδιοχειρουργός. «Δύο 24ωρα

μετά το βαρύτατο επεισόδιο και ο 
ασθενής είναι σε καλή αιμοδυνα
μική κατάσταση. Η κατάστασή του 
αυτή τη στιγμή είναι σταθερή. Ο 
ασθενής νοσηλεύεται στην εντα
τική και προσπαθούμε να βελτιώ
σουμε όλες τις παραμέτρους για να 
μπορέσουμε να τον βγάλουμε» συ
μπλήρωσε ο κ. Λυμπεριάδης.

Το χθεσινό ιατρικό ανακοινω
θέν που εξέδωσε το Ιπποκράτειο 
Νοσοκομείο για την πορεία της 
υγείας του Πέτρου Τατσόπουλου, 
ο οποίος χειρουργήθηκε επειγό

ντως την 1η Οκτωβρίου για την 
αποκατάσταση «οξέος διαχωρι
σμού αντούσης αορτής», αναφέ
ρει: «Ο ασθενής εξακολουθεί να 
νοσηλεύεται στη Μονάδα Καρδι
οχειρουργικής Ανάνηψης και συ
νεχίζει να βρίσκεται σε σταθερή 
αιμοδυναμική κατάσταση. Διανύ
ει το δεύτερο 24ωρο εκτός μηχα- 
ντκού αερισμού, υποστηρίζεται με 
μάσκα οξυγόνου και όλα τα λοι
πά συστήματα λειτουργούν κα
λώς». Σήμερα αναμένεται νέο ια
τρικό ανακοινωθέν.
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1  Απίστευτο! To YouTube έβαλε φραγή σε Βίντεο
Κοινωνικού Ιατρείου Αλληλεγγύης

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: Ημερομηνία
έκδοσης:

04-10-2019

Επιφάνεια: 344.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απίστευτο! To YouTube έβαϋε φραγή σε Βίντεο Κοινωνικού Ιατρείου ΑΑίΙηΑεγγύκ
Η ΚΟΙΝΩΝΙΚΗ αλληλεγγύη, ο 
εθελοντισμός, η ανιδιοτελής προ
σφορά στον πάσχοντα, η προ
σφορά ιατρικών υπηρεσιών σε 
ανθρώπους έξω από το σύστημα 
κοινωνικής ασφάλισης δεν είναι 
κατάλληλες αρχές για όλους τους 
θεατές βίντεο του YouTube. Ενδέ
χεται να τους οδηγήσουν σε απο
τρόπαιες πράξεις... αλτρουισμού. 
Δυστυχώς, είναι γεγονός και δεν 
πρόκειται για αστείο ή κάποιο εί
δος τρολαρίσματος που είναι της 
μόδας.

Με μήνυμά του στον γιατρό Θα
νάση Κομνή -έναν από τους πρω
τεργάτες του Κοινωνικού Ιατρείου 
Αλληλεγγύης Θεσσαλονίκης (ΚΙΑ)- 
το YouTube τού θυμίζει τις οδηγί
ες στις οποίες περιγράφεται ποιο

περιεχόμενο επιτρέπεται και ποιο 
όχι και σημειώνει ότι το βίντεο που 
ανάρτησε «επισημάνθηκε για έλεγ
χο»! Αγνωστο αν αυτό έγινε από 
τους ανεγκέφαλους αλγόριθμους 
ή μετά από καταγγελία, ωστόσο, 
όπως του αναφέρουν, «μετά από 
έλεγχο, καταλήξαμε ότι δεν είναι 
κατάλληλο για όλους τους θεατές 
και εφαρμόσαμε περιορισμό ηλι
κίας».

Οπότε ανήλικα άτομα δεν μπο
ρούν να δεχτούν... κακές επιρροές 
για την ανάγκη της συναδέλφω
σης των ανθρώπων, της ένωσής 
τους για να αντιμετωπίσουν το κα
κό που χτυπά μια ολόκληρη κοινω
νία, ούτε να μάθουν επαναστατικά 
μηνύματα όπως του Χοσέ Μαρτί 
πως «ο καλύτερος τρόπος για να

πεις κάτι είναι να το κάνεις». Τι να 
ενόχλησε άραγε στο συγκεκριμένο 
βίντεο; Η αναφορά και καταγγελία 
των πολιτικών που ακολουθούσε 
ο κ. Λοβέρδος; Οι άστεγοι που κοι
μούνται στον δρόμο; Οι φωτογρα
φίες με ανθρώπους στα σκουπίδια, 
τα πλάνα του... Mega, αναφορές 
στις αυτοκτονίες ή στους μαχαι
ροβγάλτες των ταγμάτων εφόδου 
της Χρυσής Αυγής που κυνηγάνε 
μετανάστες; Μήπως ο αγώνας των 
νοσοκομειακών γιατρών για καλύ
τερα νοσοκομεία;

Περιορισμοί
To YouTube θυμίζει τους περι

ορισμούς: «Αν ένα βίντεο περιέχει 
βίαιο ή σκληρό περιεχόμενο με 
σοκαριστικό, προκλητικό ή προ

σβλητικό χαρακτήρα, είναι λιγότε
ρο πιθανό να γίνει αποδεκτό στο 
YouTube. Επίσης, δεν επιτρέπου
με τη δημοσίευση περιεχομένου 
που υποκινεί τη βία ή ενθαρρύ
νει επικίνδυνες δραστηριότητες. 
Εξετάζουμε το εκάστοτε περιε
χόμενο ξεχωριστά και κάνουμε 
περιορισμένες εξαιρέσεις για τις 
περιπτώσεις όπου ισχύει το κα
τάλληλο εκπαιδευτικό, ενημερω
τικό, καλλιτεχνικό ή επιστημονικό 
ευρύτερο πλαίσιο, μόνο εφόσον 
ο σκοπός της δημοσίευσης είναι 
απόλυτα σαφής». Ζητά ακόμη 
«από τους χρήστες να δημοσιεύ
ουν όσο περισσότερες πληροφο
ρίες μπορούν στον τίτλο και στην 
περιγραφή των βίντεο τους, ώστε 
να διευκολύνουν τόσο εμάς όσο

και τους θεατές να κατανοούμε 
τον πρωταρχικό στόχο κάθε βί
ντεο». Και το απλό ερώτημα είναι: 
Τι ακριβώς δεν κατάλαβαν από το 
δεκάλεπτο βίντεο του Κοινωνικού 
Ιατρείου;

Ο ίδιος ο κ. Κομνής πάντως 
στην ανάρτησή του στο facebook 
σημειώνει ότι το βίντεο το έφτια
ξε το 2012 προκειμένου να ενη
μερώσουν το κοινό τι είναι και 
πώς λειτουργεί το ΚΙΑ και «μετά 
από εφτά χρόνια πήρα ένα μήνυ
μα από την “ομάδα λογοκρισίας” 
του YouTube ότι το περιεχόμενο 
σημάνθηκε ως ακατάλληλο για 
ανηλίκους. Αρχίζω και τρομάζω 
για το πού πάνε τα πράγματα! Πο
λιτικά εννοώ...».

ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΛΥΚΕΣΑΣ
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1  Πάνε πίσω τα χειρουργεία
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 12 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 416.71 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

» ΑΧΙΛΛΟΠΟΥΛΕΙΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΒΟΛΟΥ

Πάνε πίσω τα χειρουργεία
Με δύο μήνες καθυστέρηση προγραμματισμένες επεμβάσεις λόγω έλλειψης αναισθησιολόγων - 
Το πρόβλημα είναι σοβαρό και πρέπει να αντιμετωπιστεί άμεσα, λένε οι γιατροί

Σ
τον γύψο... ο προγραμματισμός των τακτι
κών προγραμματισμένων χειρουργείων στο 
Νοσοκομείο Βόλου, λόγω έλλειψης αναι- 
σθησιολόγων. Από τους 8 αναισθησιολόγους που 

εργάζονταν μέχρι τον Μάιο, αποχώρησαν τρεις για
τροί, με ό,τι αυτό συνεπάγεται για τους ασθενείς που 
έχουν προγραμματισμένα χειρουργεία για το επόμε
νο διάστημα. Τα χειρουργεία αυτά αναγκαστικά πλέ
ον θα πάνε πίσω, αφού με τους εναπομείναντες για
τρούς δεν μπορούν να λειτουργήσουν, παρά μόνο 
δύο αίθουσες χειρουργείων από τις τέσσερις που 
ήταν σε λειτουργία μέχρι πρότινος.

«Το πρόβλημα είναι σοβαρό και πρέπει να αντι
μετωπιστεί άμεσα», επισήμανε πρόεδρος της 
Ενωσης Νοσοκομειακών Γιατρών Ν. Μαγνησίας 
Παύλος Μαλινδρέτος, που μίλησε στον ΤΑΧΥΔΡΟ
ΜΟ για το θέμα.

Σύμφωνα με τον ίδιο, το πρόβλημα που δημιουρ- 
γείται με τα τακτικά χειρουργεία και τις καθυστερή
σεις που θα υπάρξουν το επόμενο διάστημα, είναι 
απόρροια της υποστελέχωσης του Αχιλλοπουλεί- 
ου σε ειδικότητες. Αυτό άλλωστε θα είναι το πρώτο 
ζήτημα που θα τεθεί στο νέο Διοικητή της 5ης ΥπΕ 
Φώτη Σερέτη, ο οποίος σύμφωνα με πληροφο
ρίες την ερχόμενη Δευτέρα θα επισκεφτεί για 
πρώτη φορά το Νοσοκομείο Βόλου με τη νέα του 
ιδιότητα για να έχει ενημερωτικές συναντήσεις με 
τη διοίκηση του ΓΝΒ και τους θεσμικούς εκπροσώ
πους γιατρών και εργαζομένων.

Η έλλειψη αναισθησιολόγων σύμφωνα με τις 
εκτιμήσεις του κ. Μαλινδρέτου, αναμένεται να κα
θυστερήσει τουλάχιστον δύο μήνες προγραμματι-

ιI
Λόγω έλλειψης αναισθησιολόγων, υποχρεωτικό τακτικά χειρουργεία 
θα καθυστερήσουν τουλάχιστον δύο μήνες (φωτό αρχείου)

σμένα χειρουργεία, κυρίως παθολογικής (ρύσε
ως. Αυτό όμως σημαίνει μεγάλη ταλαιπωρία για 
τους ασθενείς, οι οποίοι «ιδρώνουν» στις περισσό
τερες των περιπτώσεων μέχρι να προγραμματί
σουν μία επέμβαση και τώρα θα υποχρεωθούν να 
περιμένουν.. .ελλείψει αναισθησιολόγων.

««Σε ένα κρίσιμο τμήμα όπως το αναισθησιολο- 
γικό δεν επιτρέπονται ελλείψεις. Χωρίς κάλυψη 
όλων των κενών με διορισμούς σε μόνιμες οργα
νικές θέσεις δεν μπορεί να υπάρξει δημόσιο σύ
στημα περίθαλψης», σχολίασε επίσης σχετικά έν
τονα προβληματισμένος ο πρόεδρος των Νοσο

κομειακών Γιατρών.
Από τον Μάιο από τους 8 αναισθησιολόγους το 

Νοσοκομείο μετράει ήδη τρεις απώλειες. Ο ένας 
ως ειδικός γιατρός αναζήτησε την τύχη του αλλού 
και εργάζεται πλέον στη Λάρισα. Ο δεύτερος για
τρός εργάζονταν με σύμβαοη επικουρικού, έληξε 
και αποχώρησε και μία τρίτη γιατρός βρίσκεται σε 
άδεια. Μέχρι τέλος του χρόνου, αν το τμήμα των 
αναισθησιολόγων δεν ενισχυθεί, τοπρόβλημαθα 
γίνει εντονότερο, καθώς επίκειται η συνταξιοδό- 
τηση ενός ακόμη γιατρού.

ΒΑΣΩ ΚΥΡΙΑΖΗ
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1  Στα ράφια των φαρμακείων 137.000 αντιγριπικά
εμβόλια

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-10-2019

Επιφάνεια: 165.16 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Στα ράφια των φαρμακείων 137.000 αντιγριπικά εμβόλια
Με 137.000 αντιγριπικά εμβόλια ενι- 

σχύεται η φαρέτρα των φαρμακοποιών 
για την περίοδο 2019-2020. Ήδη βρί
σκονται στα ράφια των φαρμακείων, ενώ 
στη φετινή παραγγελία που έγινε μέσω 
του Συνεταιρισμού Φαρμακοποιών (ΣΥ- 
ΦΑ) Θεσσαλονίκης, περιλαμβάνονται 
εξελιγμένα τετραδύναμα εμβόλια, που 
καλύπτουν περισσότερα στελέχη του ιού 
της γρίπης και έχουν ένδειξη για ενήλικες 
και για παιδιά ηλικίας από έξι μηνών και 
άνω. Το φετινό αντιγριπικό εμβόλιο (πε
ρίοδος 2019-2020) παρέχει προφύλαξη 
έναντι και του ιού της πανδημίας A

(ΗINI) που εμφανίστηκε το 2009. Όσον 
αφορά το κόστος του. η λιανική τιμή του 
τετραδύναμου κυμαίνεται από 10,72 έως 
13,73 ευρώ, ενώ χορηγείται δωρεάν με 
ιατρική συνταγή στις ευπαθείς ομάδες 
πληθυσμού.

Επισήμως ο αντιγριπικός εμβολιασμός 
άρχισε την 1η Οκτωβρίου και αναμένε
ται να διαρκέσει έως και τα μέσα Νοεμ
βρίου. Σύμφωνα με τους ειδικούς, η πε
ρίοδος της εποχικής γρίπης είναι από τον 
Οκτώβριο έως και τον Απρίλιο, με πιθα
νή έξαρση μεταξύ Δεκεμβρίου και Μαρ
τίου.

«Εκτιμούμε ότι οι παραγγελθείσες πο
σότητες επαρκούν για να καλυφθούν οι 
υπάρχουσες ανάγκες. Οι πολίτες, κυρίως 
όσοι ανήκουν στις ευπαθείς ομάδες του 
πληθυσμού, αλλά και οι επαγγελματίες 
υγείας, δεν πρέπει να αμελούν να κάνουν 
το εμβόλιο, το οποίο χρειάζεται περίπου 
15 ημέρες για να δράσει και να δημιουρ
γήσει αντισώματα στον ανθρώπινο οργα
νισμό», τονίζει ο πρόεδρος του Φαρμα
κευτικού Συλλόγου Θεσσαλονίκης Διο
νύσιος Ευγενίδης και προσθέτει: «πέρυσι 
το ποσοστό των πολιτών που εμβολιά
στηκε ήταν μεν ικανοποιητικό, ωστόσο

παραμένει σε χαμηλά επίπεδα».
Η εποχική γρίπη είναι το πιο συχνό νό

σημα, καθώς και το πιο συχνό αίτιο θα
νάτου από νόσημα που προλαμβάνεται 
με εμβολιασμό. Ο ετήσιος αντιγριπικός 
εμβολιασμός είναι το μοναδικό μέτρο 
που μπορεί αποδεδειγμένα να προφυλά- 
ξει από τη νόσο με το ποσοστό προφύλα
ξης να κυμαίνεται από 40%-60%. Ακόμα 
όμως και στην περίπτωση που εμβολια- 
σθέντα άτομα νοσήσουν, η κλινική εικό
να είναι ηπιότερη και αποτρέπεται στη 
συντριπτική πλειοψηφία η ανάγκη για 
νοσηλεία.

Ο Φαρμακευτικός Σύλλογος Θεσσα
λονίκης, αναδεικνύοντας εμπράκτως τη 
σημασία του εμβολιασμού, προχωρείεν- 
τός του Οκτωβρίου σε ενημερωτική δρά
ση στην πλατεία Αριστοτέλους με τη δια
νομή έντυπου υλικού για τους εμβολια
σμούς.
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1  ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ για το Κέντρο
Υγείας Μεγάρων Σήμερα η σύσκεψη

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-10-2019

Επιφάνεια: 304.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΑ - ΦΟΡΕΙΣ ΔΥΤΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ

για το Κέντρο Υγείας ΜεγάρωνΣήμερα η σύσκεψη

Σ
ε συνέχεια της δράσης του προηγούμενου δι
αστήματος, τα Σωματεία Εργαζομένων Νο
σοκομείου «θριάσιο» και Ιδιωτικών Υπαλλή
λων και Εμποροϋπαλλήλων Δυτικής Αττικής κα

λούν σωματεία, συλλόγους γονέων, αθλητικούς, 
πολιτιστικούς και τοπικούς συλλόγους της ευ
ρύτερης περιοχής Μεγάρων - Ν. Περάμου στην 
ανοιχτή σύσκεψη που θα γίνει σήμερα Παρα
σκευή στις 6.30 μ.μ., με θέμα «Συνεχίζουμε τον 
αγώνα για να στελεχωθεί με μόνιμους γιατρούς 
και προσωπικό το Κέντρο Υγείας Μεγάρων και 
να επανελθεί σε καθημερινή 24ωρη λειτουργία».

Η σύσκεψη θα γίνει στην αίθουσα του Δη
μοτικού Συμβουλίου, στο δημαρχείο Μεγάρων.

Στόχος της σύσκεψης σωματείων και φορέ
ων είναι να συναποφασιστούν νέες κοινές α
γωνιστικές πρωτοβουλίες για να διεκδικήσουν: 
• Να στελεχωθεί με μόνιμους γιατρούς και προ
σωπικό το Κέντρο Υγείας Μεγάρων και να επα- 
νέλθει σε καθημερινή 24ωρη λειτουργία. Να μο
νιμοποιηθούν όλοι οι εργαζόμενοι που δουλεύουν 
με ελαστικές εργασιακές σχέσεις. Να πορθούν 
όλα τα αναγκαία μέτρα φύλαξης για την προστα
σία της ασφάλειας εργαζομένων και ασθενών. 
• Να δημιουργηθεί Πολυδύναμο Περιφερειακό

Ιατρείο, πλήρως στελεχωμένο και εξοπλισμένο, 
στη Ν. Πέραμο, και να λειτουργήσουν Περιφε
ρειακά Ιατρεία σε Κινέτα και Αλεποχώρι.
• Να ενισχυθεί το «θριάσιο» Νοσοκομείο με 
το αναγκαίο μόνιμο προσωπικό και να εξασφα
λιστεί πλήρης και επαρκής κρατική χρηματοδό
τηση. Να μονιμοποιηθούν όλοι οι εργαζόμενοι με 
ελαστικές εργασιακές σχέσεις.

Παγκρήτια παράσταση
διαμαρτυρίας
των υγειονομικών

Παγκρήτια παράσταση διαμαρτυρίας στα 
γραφεία της 7ης ΥΠΕ Κρήτης στο Ηράκλειο
θα πραγματοποιήσουν τη Δευτέρα 7/10 στις 
12.30 μ.μ. οι εργαζόμενοι στις δημόσιες μο
νάδες Υγείας και Πρόνοιας της Κρήτης.

Απαιτούν να σταματήσει η απαράδεκτη κατά
σταση με τις μεγάλες ελλείψεις προσωπικού και 
τη μείωση της κρατικής χρηματοδότησης. Επι
σημαίνουν ότι οι ελλείψεις προσωπικού θα χει
ροτερέψουν αν απολυθούν οι 4.000 περίπου ερ
γαζόμενοι μέσω ΟΑΕΔ, ενώ καταγγέλλουν ότι

συνεχίζονται οι απολύσεις επικουρικών γιατρών.
Ταυτόχρονα, εκατοντάδες εργαζόμενοι με 

συμβάσεις ορισμένου χρόνου στην καθαριό
τητα, στη σίτιση και στη φύλαξη δημόσιων νο
σοκομείων απολύονται και αντικαθίστανται α
πό άλλους συμβασιούχους.

Για τη συμμετοχή στην κινητοποίηση, ο Σύλ
λογος Εργαζομένων στο Πανεπιστημιακό Γενι
κό Νοσοκομείο Ηρακλείου (ΠΑΓΝΗ) προκήρυξε 
στάση εργασίας (12 μ. - 3 μ.μ.) και καλεί σε προσυ- 
γκέντρωση στην πύλη του νοσοκομείου στις 12 μ.

Κατάρρευση οροφής 
στο Ιπποκράτειο 
Θεσσαλονίκης

Την άθλια και πλέον επικίνδυνη για τη ζωή 
ασθενών και εργαζομένων κατάσταση στην ο
ποία έχουν περιέλθει οι κτιριακές υποδομές 
των νοσοκομείων ήρθε να επιβεβαιώσει η κα
τάρρευση οροφής σε γραφείο στο Ιπποκρά- 
τειο Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης.

Από τύχη δεν υπήρξαν θύματα, καθώς η 
κατάρρευση έγινε πιθανώς στη διάρκεια της

νύχτας. Οι εργαζόμενοι αντίκρισαν στις 7 π.μ. 
χτες το τρομακτικό θέαμα να έχει πέσει κυρι
ολεκτικά το ταβάνι στο πάτωμα.

Η οροφή που κατέρρευσε στο Ιπποκράτειο ήταν 
στο υπόγειο του Β’ κτιρίου του νοσοκομείου, όπου 
στεγάζεται η Υπηρεσία Πληροφορικής, η οποία 
βρίσκεται κάτω από τη Β’ Παθολογική Κλινική.

Το συγκεκριμένο κτίριο είναι κατασκευα
σμένο το 1930 και σε αυτό στεγαζόταν το πα
λιό Νοσοκομείο ΧΙΡΣ. Σύμφωνα με πληροφορί
ες, η οροφή του τμήματος που έπεσε, δηλαδή 
ο σοβάς, αντικαταστάθηκε το 1991 -1992, χω
ρίς όπως φαίνεται από τότε να υπάρξει ο κα
τάλληλος έλεγχος και συντήρηση.

Οι εργαζόμενοι στην Υπηρεσία, όπως και οι 
πρακτικάριοι που δουλεύουν εκεί, μέχρι το με
σημέρι δεν είχαν ενημέρωση για το πού θα με
ταφερθούν για να δουλέψουν, ούτε υπήρξε κά
ποια ενημέρωση από τη Διεύθυνση Υγειονομι
κής Περιφέρειας, την Πολεοδομία κ.λπ. για την 
καταλληλότητα του χώρου από δω και πέρα.

Να σημειωθεί ότι αντίστοιχα περιστατικά με 
καταρρεύσεις οροφής υπήρξαν το προηγούμε
νο διάστημα και στα Νοσοκομεία της Βέροιας 
και του Κιλκίς, αλλά και στο Κρατικό Νίκαιας.
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1  MEDIHALL: Κάνει το «άλμα» στον κλάδο της Υγείας
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 1,30-31 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

Επιφάνεια: 647.65 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

MEDIHALL Σελ. 30-31

To «άλμα» στον κλάδο 
της Υγείας

TO OPENING ΤΟΥ ΟΦΘΑΛΜΟΛΟΓΙΚΟΥ 
ΤΜΗΜΑΤΟΣ ΚΑΙ Ο ΔΙΑΚΕΚΡΙΜΕΝΟΣ 
ΟΦΘΑΛΜΙΑΤΡΟΣ ROLANDO TOYOS

0 στόχος ακόμα μεγαλύτερης διείσδυσης και 
επενδύσεων στα νοσοκομεία

^■εκίνησε την διαδρομή του μόλις πριν περίπου δύο χρόνια. Πολύ γρήγορα, 
όμως, το Medihall, το πολυιατρείο και διαγνωστικό εργαστήριο που εδρεύει 

^■ίστην Κηφισιά, καθιερώθηκε για δύο βασικούς λόγους. Ο ένας είναι το εξει- 
δικευμένο και έμπειρο ιατρικό προσωπικό με εξαιρετικές σπουδές σε κορυφαία Πα
νεπιστήμια της Ελλάδας και του εξωτερικού, καθώς και πλήθος μετεκπαιδεύσεων 
και πιστοποιήσεων. Ο δεύτερος είναι οι διαρκείς επενδύσεις σε εξοπλισμό τελευ
ταίας γενιάς, αποτελούμενο από υπερσύγχρονα μηχανήματα υψηλότατων προ
διαγραφών.

Αυτός ο «state-of-the-art» εξοπλισμός 
αποτελεί και το βασικό πυλώνα της παρο
χής ιατρικών υπηρεσιών.

14 ΙΑΤΡΕΙΑ
Έτσι, σήμερα, το MediHall, συμφερόντων 

της οικογένειας Τζώρτζη (με επικεφαλής την 
Αθανασία Τζώρτζη), διαθέτει 14 ιατρεία δια
φορετικών ειδικοτήτων (Παιδιατρικό, Δερ- 
ματολογικό Αφροδισιολογικό, Γενικής Ια
τρικής, Οφθαλμολογικό, Μαιευτικό-Γυναι- 
κολογικό, Χειρουργικό, Γαστρεντερολογι- 
κό, Καρδιολογικό, Ορθοπαιδικό), ενώ 
στεγάζει και ένα σύγχρονο κέντρο Αισθητι
κής Δερματολογίας. Ο βιοϊατρικός εξοπλι
σμός αιχμής περιλαμβάνει, μεταξύ άλλων, 
Ψηφιακό Μαστογράφο, Ακτινολογικό, Υπέ
ρηχους, ενώ διαθέτει ακόμη Βιοπαθολογι- 
κό εργαστήριο, καθώς και εργαστήριο απει-

MEDIHALL

κονίσεων.
Τούτη η στρατηγική δείχνει να επιβρα

βεύεται από τους πολίτες. Η άποψη των στε
λεχών που το «τρέχουν» και κυρίως των ια
τρών είναι ότι το Medihall κινείται σε στα
θερά ανοδική τροχιά, χτίζοντας ένα δυνα
τό brand name.

ΝΕΟ ΞΕΚΙΝΗΜΑ
Τώρα όμως, εκτιμούν ότι κάνουν ένα νέο, 

ξεχωριστό, ξεκίνημα, δίνοντας έμφαση στον 
τομέα της οφθαλμολογίας και σε αυτή τη 
φάση τουλάχιστον, ειδικά στο κομμάτι της 
ξηροφθαλμίας, μιας συχνής και σοβαρής πά
θησης που μπορεί να οδηγήσει σε βλάβη 
των οφθαλμών. Η επικέντρωση σε αυτό το 
κομμάτι είναι κάτι που προσφέρει στο 
Medihall ένα πρόσθετο συγκριτικό πλεο
νέκτημα, με δεδομένο ότι βάσει επιστημο-

Κάνει το «άλμα» στ
To new opening του Οφθαλμολογικοΰ Τμήματος, η ανακήρυξή
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1  MEDIHALL: Κάνει το «άλμα» στον κλάδο της Υγείας
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 1,30-31 Ημερομηνία

έκδοσης:
04-10-2019

*
To όλο εγχείρημα λειτουρ
γεί υπό την εποπτεία του 
διακεκριμένου οφθαλμία
τρου Δρ. Rolando Toyos

νικών ερευνών, η ξηροφθαλμία και τα συ
μπτώματα της απασχολούν το 34% του πλη
θυσμού παγκοσμίως.

Καταλυτικό ρόλο σε αυτή την υπόθεση 
διαδραματίζει η στρατηγική συνεργασία με 
τη Lumenis.

Η Lumenis, είναι ένας από τους μεγα
λύτερους οίκους διεθνώς στην κατασκευή 
ειδικών μηχανημάτων για την αντιμετώπι
ση οφθαλμολογικών παθήσεων (γλαύκω
μα, καταρράκτης κ.α.) και τώρα έχει βγάλει 
το Optima IPL22, που φέρνει μια επανά
σταση στο χώρο του, καθώς αποτελεί τη λύ
ση για το πρόβλημα της ξηροφθαλμίας. Εξα
σφαλίζοντας αναίμακτη και αποτελεσματι
κή θεραπεία για όλες τις μορφές και τα συ- 
μπτώματά της.

To Medihall πήρε την απόφαση να ανα
πτύξει με ουσιαστικό τρόπο το Οφθαλμο- 
λογικό Τμήμα του και ο μεγάλος αυτός οί
κος αποφάσισε να το ανακηρύξει σε Lumenis 
Center of Greece. «Είναι ένας βαρύς τίτλος, 
καθώς όλοι όσοι θα προμηθεύονται από εδώ 
και στο εξής το συγκεκριμένο μηχάνημα, αλ
λά και οι γιατροί που θα χειρίζονται, θα εκ
παιδεύονται και θα πιστοποιούνται από το 
Medihall» εξηγούν παράγοντες της διοίκη
σης.

ροι Γ. Τομαής και Γ. Κότσιρας.
Ενδεικτικό της σημασίας που δίνει η 

Lumenis στη συνεργασία με το Medihall εί
ναι το γεγονός ότι στην εκδήλωση για την 
επίσημη παρουσίαση, -που έγινε την Τε
τάρτη-, έστειλε από τις ΗΠΑ τον Δρ. Rolando 
Toyos, ένας από τους πλέον διακεκριμένους 
οφθαλμίατρους στον κόσμο, που έχει την 
Toyos Clinic και είναι ο άνθρωπος που ανα
λύει, -διεθνώς-, τις δυνατότητες των μηχα
νημάτων της εταιρίας. Κατά την παραμονή 
του στην Ελλάδα ήδη εκπαίδευσε δέκα για
τρούς στο Medihall, οι οποίοι θα είναι και 
οι πρώτοι που θα το χειριστούν.

Πάντως, όπως όλα δείχνουν, το κέντρο 
μετά από αυτή την πρωτοβουλία που θα το 
ανεβάσει «κατηγορία», θα συνεχίσει με την 
ίδια στρατηγική των επενδύσεων με στόχο 
την περαιτέρω διείσδυση στον κλάδο της 
παροχής υπηρεσιών υγείας.

Ο διακεκριμένος 
οφθαλμίατρος 
Rolando Toyos

Ο ROLANDO TOYOS
Υπάρχουν ήδη πολλοί συ- 

νεργαζόμενοι γιατροί ενώ 
τον κεντρικό ρόλο 
έχουν αναλάβει 
στο Medihall οι 
εξαιρετικά έμπει
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